
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 7 af 5. august 2019 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra René Christensen (DF). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Kristina Astrup Blomquist 
  

2. september 2019 
J.nr. 2019 - 7308 
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SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 7 

Offentligt
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Spørgsmål 

PostNord har over for DR oplyst, at de sidste år modtog 15,8 mio. forsendelser fra Kina. 

Ministeren bedes via PostNord oplyse, hvor mange procent af disse privat indførte post- 

og pakkeforsendelser fra Kina, der havde en angivet værdi på under 80 kr. 

 

Spørgsmålet har tidligere været stillet som SAU alm. del 439 (folketingsåret 2018-19, 1. 

samling). 

 

Svar 

Jeg har modtaget nedenstående svar fra Transport- og Boligministeriet, som har indhentet 

bidrag fra Post Danmark A/S, hvilket jeg kan henholde mig til:  

 

”Post Danmark har ikke opgjort den procentvise fordeling af forsendelserne over og un-
der 80 kr., men som tidligere oplyst udgør langt den største del af forsendelserne fra Kina 

forsendelser med en angivet værdi på under 80 kr.” 
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